

9-8-8

**Suicide Crisis
Helpline**

We're looking for people who:

- Have used 9-8-8 for themselves or others
- Self-identify as First Nations, Inuit and/or Métis
- Are 18+ and live in Canada
- Are interested in speaking through a lens of their lived experience to co-create human-centered solutions

**Apply now! Scan the QR code or
email 988evaluation@camh.ca**



Your Voice Matters — Help Us Improve 9-8-8!

Join us for a 2-hour **virtual** workshop where we'll work together to create solutions to improve the 9-8-8 experience for First Nations, Inuit and Métis callers and texters.

We honour the unique differences and distinct experiences of each Nation and community.

Compensation:
\$90 gift card

Funded by the
Government of Canada



What: Invitation to Virtual Workshop on First Nations, Inuit, and Métis Callers/Texters Experiences using 9-8-8

Details: 9-8-8: Suicide Crisis Helpline is hosting virtual group workshops in small groups, with separate sessions for First Nations, Inuit, and Métis participants. We want to learn from callers' and texters' experiences to strengthen and improve 9-8-8.

In each workshop session, we will:

- Use an approach called "journey mapping" to brainstorm together to visualize and understand what people experience when calling or texting 9-8-8.
- Learn from one another and work together on ways to strengthen and improve 9-8-8 experiences for First Nations, Inuit, and Métis callers and texters.

Who: We would love to hear from people who:

- Have used 9-8-8 for themselves or others and,
- Self-identify as First Nations, Inuit and/or Métis

When: Several dates are available in February and March. Each workshop will be two hours long.

Compensation: Workshop participants will receive a \$90 gift card.

Interested?

Please fill out [this survey](#) by **February 20, 2026**. As a next step, someone on our team will get back to you to confirm your eligibility and schedule a brief (30 minutes) conversation to tell you more about the workshops. You can then sign up for the date that works best for you.

Questions?

To learn more about the opportunity or ask any questions, please reply to this email at 988evaluation@camh.ca.

Thank you again for your time.

We look forward to keeping in touch,

9-8-8 Evaluation Team

Quoi : Invitation à des ateliers virtuels sur les expériences des appelant·e·s et texteur·rice·s des Premières Nations, Inuits et Métis avec le 9-8-8

Détails : La ligne d'aide en cas de crise suicidaire 9-8-8 organise des ateliers virtuels en petits groupes, avec des séances distinctes pour les participant·e·s des Premières Nations, Inuits et Métis. Nous souhaitons apprendre des expériences des appelant·e·s et texteur·rice·s afin de renforcer et d'améliorer le service 9-8-8.

Lors de chaque atelier, nous allons :

- Utiliser une approche appelée « cartographie du parcours » afin de réfléchir ensemble et de visualiser ce que vivent les personnes lorsqu'elles appellent ou textent le 9-8-8.
- Apprendre les un·e·s des autres et travailler collectivement à des pistes pour améliorer et renforcer l'expérience du 9-8-8 pour les appelant·e·s et texteur·rice·s des Premières Nations, Inuits et Métis.

Qui : Nous souhaitons entendre des personnes qui :

- Ont utilisé le 9-8-8 pour elles-mêmes ou pour soutenir quelqu'un d'autre, et
- S'identifient comme Premières Nations, Inuit et/ou Métis.

Quand : Plusieurs dates sont offertes en février et en mars. Chaque atelier durera deux heures.

Rémunération : Les participant·e·s recevront une carte-cadeau de 90 \$.

Intéressé·e?

Veuillez remplir [ce sondage](#) avant le 20 février 2026. À l'étape suivante, un·e membre de notre équipe communiquera avec vous pour confirmer votre admissibilité et planifier une courte rencontre (30 minutes) afin de vous expliquer davantage le déroulement des ateliers. Vous pourrez ensuite choisir la date qui vous convient le mieux.

Des questions?

Pour en savoir plus sur cette opportunité ou pour toute question, veuillez répondre à ce courriel à l'adresse suivante : 988evaluation@camh.ca.

Merci encore pour votre temps.

Au plaisir de rester en contact,

L'équipe d'évaluation du 9-8-8